



**INTERNATIONAL TRIGEMINAL NEURALGIA
AWARENESS DAY**

October 7th, 2016

WHEREAS, Trigeminal Neuralgia chronic face pain (known as tic douloureux) has been universally described by medical professionals and sufferers alike as the most painful condition known to mankind; and

WHEREAS, the International Trigeminal Neuralgia and Me (TNnME) group and TN patients bringing awareness about this rare disease to help others; and

WHEREAS, TNnME group aims to bring awareness to the World Health Organization to solicit more funding research, education and support for this rare but severe disease; and

WHEREAS, TNnME group offers support to patients to ensure that they are aware that they not suffering alone;

THEREFORE, I, Jim Watson, Mayor of the City of Ottawa, do hereby proclaim **October 7th, 2016 International Trigeminal Neuralgia Awareness Day** in Ottawa.

**Jim Watson
Mayor / Maire**

**JOURNÉE INTERNATIONALE DE
SENSIBILISATION À LA NÉVRALGIE FACIALE**

Le 7 octobre 2016

ATTENDU QUE tant les professionnels de la santé que les malades qualifient la névralgie faciale chronique (appelée « tic douloureux de la face ») de maladie la plus douloureuse qui soit; et

ATTENDU QUE le groupe International Trigeminal Neuralgia and Me (TNnME) et les patients souffrant de la névralgie faciale font connaître cette maladie rare pour venir en aide aux autres; et

ATTENDU QUE le groupe TNnME veut sensibiliser l'Organisation mondiale de la santé afin d'obtenir plus de financement au profit de la recherche, de l'éducation et du soutien pour cette maladie rare mais grave; et

ATTENDU QUE le groupe TNnME offre un soutien aux patients pour qu'ils sachent qu'il les accompagne dans leur souffrance;

PAR CONSÉQUENT, je, Jim Watson, maire de la Ville d'Ottawa, proclame par la présente le **7 octobre 2016 Journée internationale de sensibilisation à la névralgie faciale** à Ottawa.

